
 Formandens beretning for 2023 
 Jeg kan jo starte med at sige velkommen til. Til jer som ikke kender mig, er mit navn Alex og 
 jeg har haft æren af at være formand for Esport Vesthimmerland de sidste par år. 

 Nå men året der gik. Som der måske kan ses startede vi efter sidste generalforsamling med 
 at få lidt nyt udstyr, borde, stole, headset, muse og musemåtter i samarbejde med Labtech 
 Data her i byen, hvor vi også var en tur oppe ved under en af byens by nights, hvilket i mine 
 øjne var fantastisk at se. 

 Med hensyn til aktivering af vores medlemmer, har vi haft en del hold med i Esportsligaen 
 som har været en kæmpe succes med en masse glade medlemmer. 

 Så har vi været en tur til forenings Lan ved AaB, som måske lidt mangler opbakning fra flere 
 foreninger, men det var et fedt event som jeg håber vil blive gentaget. 

 På den lidt sørgelige side har vi måtte sige farvel til en stor del af vores trænere som vi har 
 haft igennem mange år grundet studiet og et flyt til Aalborg, dem siger vi selvfølgelig et 
 kæmpe tak til og håber dem det bedste i fremtiden. 

 Jeg vil også gerne takke den bestyrelse jeg har været en del af det seneste år for det gode 
 samarbejde. 

 Formand Alex Bjerregård 


